
Протокол № 2

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 12 січня 2021 року                                                      м. Кропивницький

Склад комісії – 7 осіб

Присутні 5 осіб:
голова постійної комісії – Дрозд Юрій Васильович;

 члени постійної комісії: 
Здебська Валентина Павлівна
Тесленко Андрій Вікторович
Шевченко Денис Вікторович
Яровой Андрій Ігорович

Відсутні 2 особи: 
члени постійної комісії: 

Кайдаш Юрій Анатолійович
Шевчук Артем Сергійович

У роботі постійної комісії взяла участь:
Шульга С.П. - голова Кіровоградської обласної ради;
Семенюк Ю.А. - перший заступник голови обласної ради;
Волканов В.А. - заступник голови обласної ради;
Тимофієва Н.Г. - керуючий справами виконавчого апарату обласної ради;
Поліщук С.Ю. - заступник голови обласної державної адміністрації
Коваленко С.П. - голова постійної комісії обласної ради з питань бюджету,
фінансів та інвестицій
Серпокрилов В.М. - депутат обласної ради (з дорадчим голосом)
та представники громадськості 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1.  Про  звіт  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  щодо  діяльності
підприємства  та  підвищення  тарифів  на  централізоване
водопостачання та водовідведення.

Інформує: Ілик  Роман  Ігорович —  генеральний  директор  ОКВП
“Дніпро-Кіровоград”

2. Про нову редакцію Статуту ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.
Інформує: Ілик  Роман  Ігорович —  генеральний  директор  ОКВП

“Дніпро-Кіровоград”



3. Про хід виконання рішення обласної ради від 20.05.2016 року
№  82  “Про  затвердження  нормативів  питного  водопостачання
населення  в  населених  пунктах,  що  обслуговуються  ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”.

Інформує: Ілик  Роман  Ігорович —  генеральний  директор  ОКВП
“Дніпро-Кіровоград”

4.  Про  звернення-вимогу  громадськості  Олександрійського
регіону.

Інформує: Дрозд  Юрій  Васильович –  голова  постійної  комісії
обласної ради

5. Про затвердження плану роботи постійної комісії обласної ради
на 2021 рік.

Інформує: Дрозд  Юрій  Васильович –  голова  постійної  комісії
обласної ради

Перед початком розгляду питань, голова постійної комісії обласної
ради запропонував проголосувати за запропонований перелік питань на
розгляд постійної комісії (одноголосно).

1.Про  звіт  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  щодо  діяльності
підприємства  та  підвищення  тарифів  на  централізоване
водопостачання та водовідведення.

Слухали: інформацію  генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” Ілика Р.І. про звіт ОКВП “Дніпро-Кіровоград” щодо діяльності
підприємства та підвищення тарифів на централізоване водопостачання та
водовідведення.

У обговоренні взяли участь: Дрозд Ю.В., Семенюк Ю.А., Шульга С.П.,
представники громадськості, Волканов В.А., 

На всі запитання доповідач надав роз'яснення.
Голова  постійної  комісії  озвучив,  що  буде  звертатися,  як  голова

комісії-депутат  обласної  ради,  до  правоохоронних  органів  з  метою
отримання  інформації  з  приводу  порушених  справ  по  діяльності  ОКВП
“Дніпро-Кіровоград” та стан їх розгляду.

За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  Дрозд  Ю.В.
поставив на голосування наступну пропозицію:

Рекомендувати  депутатам  заслухати  з  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”
щодо  діяльності  підприємства  та  підвищення  тарифів  на  централізоване
водопостачання та водовідведення на пленарному засіданні другої частини
другої сесії обласної ради, що відбудеться 26 січня 2021 року

Інших пропозицій не надійшло.



Голосували: “за”-5 осіб
“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти рекомендації № 10 (додається).

2. Про нову редакцію Статуту ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Слухали: інформацію  генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” Ілика Р.І. щодо нової редакції Статуту обласного підприємства.

Задавав питання: Дрозд Ю.В.
У ході обговорення даного питання доповідач надав роз'яснення щодо

необхідності внесення змін до Статуту підприємства та яких саме, надавши
вичерпні відповіді на всі запитання.

Керуючись  пунктом  4.1.3.  розділу  “ІV.  СТВОРЕННЯ,
РЕОРГАНІЗАЦІЯ  ТА  ЛІКВІДАЦІЯ  СУБ’ЄКТІВ  ГОСПОДАРЮВАННЯ
СПІЛЬНОЇ  ВЛАСНОСТІ  ОБЛАСТІ”  Порядку  управління  об'єктами
спільної  власності  територіальних  громад  сіл,  селищ  і  міст  області,
затвердженого рішенням обласної ради від 29 вересня 2006 року № 61 (в
редакції рішення Кіровоградської обласної ради від 28 березня 2019 року
№ 643 із змінами згідно з рішеннями обласної ради від 10 грудня 2019 року
№ 718 та від 12 червня 2020 року № 788), голова постійної комісії поставив
на голосування пропозицію:

“Рекомендувати  голові  Кіровоградської  обласної  ради  затвердити
Статут  обласного  комунального  виробничого  підприємства  “Дніпро-
Кіровоград” у запропонованій новій редакції.”

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”-5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили:   Прийняти рекомендацію № 11 (додається).

3. Про хід виконання рішення обласної ради від 20.05.2016 року
№ 82  “Про  затвердження  нормативів  питного  водопостачання
населення  в  населених  пунктах,  що  обслуговуються  ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”.

Слухали: інформацію  генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”  Ілика  Р.І.  про  хід  виконання  рішення  обласної  ради  від
20.05.2016  року  №  82  “Про  затвердження  нормативів  питного
водопостачання  населення  в  населених  пунктах,  що  обслуговуються
ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

За  наданою інформацією встановлено,  що  комунальне  підприємство
дотримується затверджених нормативів питного водопостачання населення
в населених пунктах, що обслуговуються ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.



Відповідно  до  пунктів  3,  4  Порядку  розроблення  та  затвердження
нормативів питного  водопостачання,  затвердженого  постановою Кабінету
Міністрів  України  від  25  серпня  2004  року № 1107,  нормативи питного
водопостачання  в  конкретних  населених  пунктах   розробляються  та
науково  обґрунтовуються  згідно  з  Методикою  визначення  нормативів
питного  водопостачання  населення  спеціалізованими  науково-дослідними
організаціями на замовлення місцевих адміністрацій або органів місцевого
самоврядування. 

З огляду на зазначене, за результатами обговорення голова постійної
комісії поставив на голосування наступну пропозицію:

Рекомендувати Кіровоградській обласній державній адміністрації  під
час уточнення обласного бюджету на 2021 рік передбачити кошти в сумі
282,00 тис.  грн  на  розроблення  спеціалізованою  науково-дослідною
організацією нормативів  (норм)  споживання  води  для  споживачів  ОКВП
“Дніпро-Кіровоград” у населених пунктах Кіровоградської області.

Голосували: “за”-5 осіб
“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили:   Прийняти рішення № 12 (додається).

4. Про  звернення-вимогу  громадськості  Олександрійського
регіону.

Відповідно до статті 47 Закону України “Про місцеве самоврядування
в  Україні”,  Регламенту  Кіровоградської  обласної  ради,   обговорено
звернення-вимогу громадськості Олександрійського регіону із вимогою до
депутатів Кіровоградської обласної ради прийняти та направити звернення
до керівництва держави з проханням ініціювання проведення комплексного
незалежного  аудиту  діяльності  підприємств  енергокомунальної  сфери  та
соціально-правовий  аудит  системи  соціального  захисту  громадян
Кіровоградської  області  за  участі  представників  громади  з  послідуючим
прийняттям  антикризової  програми  з  подолання  системної  соціально-
економічної кризи.

В  обговоренні  взяли  участь:  Дрозд  Ю.В.,  Коваленко  С.П.,
Поліщук С.Ю., Шевченко Д.В., Здебська В.П.  інші

Враховуючи,  що  в  обласній  раді  розглядається  питання  фінансово-
господарської  діяльності  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  та  економічна
обґрунтованість підвищення тарифів на централізоване водопостачання та
водовідведення, обласною радою визначаються шляхи вирішення питання
зниження або стримання росту тарифів на житлово-комунальні послуги в
межах  повноважень  обласної  ради,  керуючись  Законом  України  “Про
житлово-комунальні  послуги”,  за  результатами  обговорення  депутатами
зазначену інформацію взято до відома

Голосували: “за”-5 осіб
“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб



Вирішили:   Прийняти висновок № 13 (додається).

На прохання депутата обласної ради Серпокрилова В.М. Голова комісії
надав йому слово.

Віктор  Серпокрилов  висловив  свою  думку  з  приводу  прийнятих
постійною  комісією  висновків  та  пропозицій  за  результатами  розгляду
першого  питання  порядку  денного.  Він  наголосив  на  тому,  що,  на  його
думку, комісії повинні приймати конкретне рішення по звіту про діяльність
обласного підприємства, а саме: визнати роботи підприємства задовільною
або незадовільною.

На  що  голова  комісії  пояснив,  що  це  питання  розглянула  комісія,
вислухала відповіді та роз'яснення на всі запитання членів постійної комісії
та присутніх. Вже на сесії після заслуховування даного звіту, депутатський
корпус буде приймати остаточне рішення з даного приводу.

Також, на комісії було наголошено, що проєкт рішення обласної ради
про  звіт  про  діяльність  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  внесено  на  розгляд
обласної ради депутатом обласної ради Осіповою М.В.

Заслухавши депутата  обласної  ради  Серпокрилова  В.М.,  який  також
надав розширене пояснення про формування тарифів та можливих шляхів
їх зниження в межах повноважень обласної ради.

Взявши до увагу отриману інформацію, голова постійної комісії Юрій
Дрозд  запропонував  повернутися  до  голосування  по  першому  питанню
порядку  денного  засідання  комісії  та  визнати  діяльність  обласного
комунального  виробничого  підприємства  “Дніпро-Кіровоград”  визнати
задовільною.

Голосували: “за”-5 осіб
“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили:   Прийняти висновок № 10 (додається).
 

5. Про затвердження плану роботи постійної комісії обласної ради
на 2021 рік.

Слухали: інформацію голови постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального  господарства,  будівництва  та  використання
природних  ресурсів  Дрозда  Ю.В.  про  план  роботи  постійної  комісії
обласної ради на 2021 рік.

Голова  постійної  комісії  наголосив  на  тому,  що  цей  план  не  є
остаточним та не обмежує роботу постійної комісії під час розгляду тих чи
інших  питань.  План  роботи  комісії,  насамперед,  складається  з  основних
рішень обласної ради, які перебувають на контролі нашої постійної комісії,
відповідно до регламенту обласної ради та положення про постійні комісії
обласної ради. Цей план запропоновано як основу для роботи комісії.

Пропозицій та зауважень не надходило з даного питання.



За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступні висновки постійної комісії:

Затвердити  план  роботи  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
житлово-комунального  господарства,  будівництва  та  використання
природних ресурсів на 2021 рік.

Голосували: “за”-5 осіб
“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили:   Прийняти висновок № 14 (додається).

На цьому голова постійної комісії обласної ради Дрозд Ю.В. Зазначив,
що  питання,  які  пропонувалися  до  розгляду  на  другому засіданні  нашої
постійної комісії, вичерпано.

Бажаючих виступити з питання роботи засідання постійної комісії чи
будь-яких інших тем не було.

Дрозд  Ю.В.  подякував  всім  присутнім  членам  комісії  за  участь  і
злагоджену  роботу  у  засіданні  нашої  комісії  та  оголосив  засідання
закритим.

Голова постійної комісії                                                                Ю.Дрозд

Секретар постійної комісії                                                           А.Тесленко


